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Sorrendben nyolcadik ülését tartotta a Magyarkanizsai Községi Képviselő-testület múlt csütörtökön, melyen a tizenegy rendes 
napirendi pont mellé még négyet beiktattak. A most is maratonira húzódó tárgyaláson a képviselők elfogadták a községi alapítású 
intézmények és a Zentai Történelmi Levéltár 2017-es munkatervét. Döntöttek még a horgosi Kárász-kastély körüli park védettségé-
nek megszüntetéséről, elfogadták az idei évre vonatkozó helyi foglalkoztatási cselekvési tervet és Vörös Anna személyében újabb 
hat hónapra kinevezték a József Attila Könyvtár megbízott igazgatóját.

A Regionális Szakmai-továbbképző Központ igazgatónője elmondta, hogy az oktatás eredményességét növelendő, az épület ud-
varán tudományos park kap helyet terveik szerint, amit folyamatosan bővíteni lehetne szemléltetőeszközökkel, ami hasznos lenne a 
diákok számára.

Szó esett a Szociális Központ, a Vöröskereszt és a Magyarkanizsa Községbeli Szociális Védelmi Szolgáltató Központ munkatervéről 
is, de a legtöbb felszólalót megmozgató napirendi pont a vízszolgáltatás árának növelése volt.

Március elsejétől a havonta 25 köbméter alatt fogyasztó háztartásoknak egy köbméter ivóvíz áfával együtt 47 dinárba kerül. A 
vízművek minden szolgáltatására kért áremelést, amit olyan új kiadásokkal is igyekezett megindokolni, mint a vízóráknak az idei évtől 
havonta kötelező leolvasása, valamint a számlák postai kézbesítése. Az ellenzéki képviselők többsége szerint az áremelés nem indokolt. 

Harmath Miklós indítványt adott be, melyben kérte az áremelés visszaszorítását, de a testület nem fogadta el.
A polgármester elmondta, hogy a vízszolgáltató eredetileg 15 százalékos emelést kért, amit a Községi Tanács mérsékelt 12-re. 
– 2017. január elsejétől az új kommunális törvény olyan kötelezettségeket ír elő a közvállalatoknak, amelyek biztosítása szintén 

kiadásokkal, plusz emberek alkalmazásával jár, ettől a pillanattól kezdve pedig ha a kiadások nőnek, a bevételeknek is valamilyen 
formában nőni kell.
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Drágul a vízszolgáltatás a községben
Ülésezett a képviselő testület


